
 

JEDNÁNÍ DOZORČÍ RADY DOMU SENIORŮ FRANTIŠKOV, 

LIBEREC, P.O. 

 
DNE 28. 2. 2024 od 16.00hod 

 

JEDNÁNÍ DOZORČÍ RADY DOMU SENIORŮ FRANTIŠKOV, LIBEREC, P.O. 

MÍSTO: ZASEDACÍ MÍSTNOST ŘEDITELE ORGANIZACE 

 

 

Přítomní: 

Miroslav Filanda, předsedy dozorčí rady 

Bc. Lucie Brusáková - členka Dozorčí rady 

Jaroslav Vávra - člen Dozorčí rady 

Bc. Jan Gabriel MBA, ředitel organizace 

 

 

PROGRAM: 

1) Dostavba DS 

2) Střecha – současné opravy a projekt 

3) Provozní záležitosti – konference PP, personální záležitosti 

4) Finance – dotace - zdražení 
 

1) Dostavba DS 

Ředitel organizace začal nově docházet na jednání pracovní skupiny k dostavbě domova 

seniorů pod vedením Ing. Kendžírové. Valbek představil nový návrh zpracovaný na 

základě požadavku pana náměstka Janďourka, návrh na jednání pracovní skupiny 

upraven, navrženy změny. Upravený návrh bude představen na jednání 13. 2. 2024, kam 

jsou zváni i členové Dozorčí rady. 

 

2) Střecha – současné opravy a projekt 

Proběhla oprava nejvíce poškozených míst na střechách, nyní zatím v celkové ceně cca 

120 000,- Kč. Byla předložena fotodokumentace. Dozorčí rada byla seznámena 

s přípravným projektem na opravu střech, včetně cenového rozpočtu. Vše bylo ředitelem 

organizace odesláno na OSM SML k rukám pana Machatého, a čeká se na jednání, jak 

postupovat dále. 

 

3) Provozní záležitosti – konference Paliativní péče, personální záležitosti  
Je připravována konference k paliativní péči – předložen program a návrh pozvánky, 

zatím 43 přihlášených účastníků, dotace na konferenci činí 10 tisíc Kč + 10 tisíc Kč od 



Asociace poskytovatelů sociálních služeb + úhrady některých služeb přímo vystavovateli, 

kteří se chtějí účastnit. 

 

Informace o personálu – došlo k ukončení pracovní smlouvy vedoucí sociální práce, bude 

se řešit, jak dále postupovat a koho na její místo přijmout, momentálně převzal dočasně 

úsek sociální práce a jeho vedení pan ředitel. 

 

4) Finance 

V dotačním řízení je méně finančních prostředků než byla žádost, a zároveň také méně 

než organizace obdržela v loňském roce. Bylo navrženo zdražení služeb dle předložených 

tabulek, byl upraven rozpočet o možné navýšení příspěvku na péči, stále chybí 2,4 mil Kč, 

o tuto částku v rozpočtu upraven očekávaný výnos ze ZP, po vyúčtování roku 2023 bude 

dále řešeno. 

 

 

V Liberci dne 28. 2. 2024 

 

 

 

Zápis dozorčí rady je tímto dokončen a schválen. Zápis je zpracován na základě 
přítomných informací a diskuzí v Dozorčí radě DS. 

 

Miroslav Filanda, předseda dozorčí rady 

Bc. Lucie Brusáková - členka Dozorčí rady 

Jaroslav Vávra - člen Dozorčí rady 


